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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A kormány miért veszi semmibe a szociális területen 
dolgozókat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Orbán Viktor az imént jelentette be, hogy ha ilyen ütemben nő a fertőzöttek száma, akkor a 
kórházak nem tudnak megbirkózni a rájuk nehezedő teherrel, ezért végre – jobb későn, mint soha – 
korlátozó intézkedéseket rendelt el.

Az egyik legfontosabb területről azonban elfeledkezett. Egy szóval sem, egy intézkedéssel sem 
foglalkozik a szociális dolgozókkal, akik pedig a járvány miatt legalább annyira veszélyes, 
megterhelő és felelősségteljes munkát végeznek, mint az egészségügyben vagy az oktatási területen 
dolgozók.

Ráadásul azok, akiket a szociális területen dolgozók látnak el – mint például az idősotthonok lakói –
a különösen veszélyeztetett csoportba tartoznak.

Ezért kérem Miniszter Urat, hogy szíveskedjék válaszolni a következő kérdésemre:

A szociális dolgozók heti egy alkalommal történő tesztelése miért nem történik meg, különös 
tekintettel az idősotthonokra, ahol mind a lakók, mind a dolgozók óriási veszélynek vannak kitéve?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2020. 11. 09.
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